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Dz-05.0021.42.2017                                                                           Uchwała XLII/333/2017 

                                                                                          Rady Dzielnicy V Krowodrza 

         z dnia 14 listopada 2017 r. 
 

 

w sprawie zmiany organizacji ruchu w ulicach: Chodowieckiego, Radwańskiego, Goetla, 

Olimpijskiej, Domeyki, Beniowskiego, Cichy Kącik, Igrców 

 
Na podstawie § 3 pkt.3 lit. k uchwały  Nr XCIX/1499/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 

r. w sprawie organizacji i zakresu działania Dzielnicy V Krowodrza w Krakowie ( Dz. Urz. Woj. Mał. 

z 2014 r. poz. 1841) Rada Dzielnicy V Krowodrza uchwała, co następuje: 

 

§ 1 

Wnioskuje się do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu o ustanowienie strefy 

ograniczonej prędkości na terenie ulic:  Chodowieckiego, Goetla, Radwańskiego,  Olimpijskiej, 

Domeyki, Beniowskiego, Cichy Kącik oraz  Igrców, poprzez oznaczenie jej znakami 

poziomymi na wlotach ulic: :  Chodowieckiego, Goetla,  Olimpijskiej, Domejki, Igrców. 

 

§ 2 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 
 

 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 
             Zygmunt Wierzbicki 

 

 

 

UZASADNIENIE 

Ulica Chodowieckiego stała się dla wielu kierowców ulicą tranzytową pomiędzy pętlą Cichy 

Kącik a ul. Reymonta, którą omijają korki tworzące się w ul. Piastowskiej. W związku z tym 

wzmożony ruch na przedmiotowej ulicy powoduje niebezpieczne sytuacje drogowe w 

przedstawionym kwartale osiedla Cichy Kącik, stąd wnioskowane ograniczenie prędkości do 

30km/h. Pozostałe z wymienionych ulic są ulicami osiedlowymi, przy których znajdują się 

domy jednorodzinne, dlatego zasadnym wydaje się wprowadzenie na ich obszarze prędkości 

30km/h. Równocześnie wprowadzenie na całym wnioskowanym obszarze strefy ograniczonej 

prędkości nie tylko wpłynie na poprawę bezpieczeństwa mieszkańców, ale także ograniczy 

liczbę koniecznych do ustawienia znaków pionowych, obniżając ją do czterech sztuk 

wyłącznie na wlotach ww. ulic.  


